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KOMMUNFULLMÄKTIGE 2014-02-06 

 
Plats  Kommunhuset, Lomma 

 
 

Tid kl. 19:00-19:56 
 

 

Beslutande Ordinarie ledamöter 
Se bifogad närvarolista 
 
Tjänstgörande ersättare 
Se bifogad närvarolista 
 
Icke tjänstgörande ersättare 
Se bifogad närvarolista 
 
 
 
 

 

Övriga deltagare Eva Elfborg Kanslichef 
 
 
 
 
 
 
 
 

Utses att justera Anna-Karin Davidsson och Lars Carlén  
(ers. Lisa Bäck) 
 

 

Justeringens plats 
och tid 

Kommunhuset, Lomma, torsdagen den 13 februari 
2014, kl. 15.00 
 

Paragrafer 1-5 

Underskrifter Sekreterare   

  Eva Elfborg 
 

 Ordförande   

  Claes Hedlund 
 

 Justerande  
 

 

  Anna-Karin Davidsson                Lars Carlén 
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ANSLAG/BEVIS 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Beslutande organ Kommunfullmäktige  

Sammanträdesdatum 2014-02-06   

Paragrafer 1-5   

Datum när anslaget 
sätts upp 

2014-02-14 Datum när anslaget  
tas ned 

2014-03-08 

Förvaringsplats för  
protokollet 

Kommunhuset  

 
Underskrift 
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 KOMMUNFULLMÄKTIGE 2014-02-06  
 
 

Närvarolista vid sammanträde med kommunfullmäktige i Lomma kommun 
2014-02-06 
 

Claes Hedlund ordf. 
Anders Rydström 1:e vice ordf.  
Barbro Söderberg 2:e vice ordf.  
 
Ordinarie ledamöter 
M Anders Berngarn  
M Lars Arheden 
M Carin Hansson 
M Kristina Kinnman-Starck 
M Emma Köster 
M Christian Idström 
M Göran Tufvesson 
M Jerry Ahlström 
M Patrik Bystedt 
M Alf Michelsen 
M Ola Ahlqvist 
M Björn Haaland 
M Monica Thomhave Jeding 
M Robert Wenglén  
M Sofia Forsgren-Böhmer 
M Gustav Carlberg 
M Anders Widesjö 
M Lennart Månsson 
M Åsa Ahlström 
M Anita Ekdahl 
S Lisa Bäck 
S Lars Carlén 
S Rune Netterlid 
S Fredrik Högberg 
S Karl-Gustav Nilsson 
S Conny Bäck 
FP Britt Hjertqvist 
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KOMMUNFULLMÄKTIGE 2014-02-06 

 
 

Ordinarie ledamöter (forts.) 
FP Gunilla Tynell  
FP Gunilla Lundström 
KD Anna-Karin Davidsson 
C Lars-Göran Svensson 
SPI Per Lindell 
MP Liselotte Borsiin  

 
Tjänstgörande ersättare 
M Martin Johansson 
M Bert Larsson 
S Håkan Löfgren 
FP Rune Larsson 
C Gun Lindh 
 
Icke tjänstgörande ersättare 
M Anna Ericson  
M Lennart Badersten 
M Cecilia Wittrock Lindoff 
M Elisabeth Rosenquist 
S Helena Jönsson 
S Karin Everlund 
SPI Birgitta von Freytag 
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KOMMUNFULLMÄKTIGE 2014-02-06  

 
 
KF § 1 Dnr KS/KF 2014:10.002 

 
 

Meddelande 
 

 a. Länsstyrelsens i Skåne län beslut 2014-01-28 att till ny ersättare 
i kommunfullmäktige för Folkpartiet liberalerna efter Tudor 
Barnard, för tiden till och med 2014-10-31 utse Rune Larsson. 
KS/KF 2013:476.113 
 

 b. Motion från Liselotte Borsiin (MP), inkommen 2014-01-31, 
angående Öresund som marin nationalpark. 
 
Kanslichefen meddelar att motionen är remitterad till kommun-
styrelsen för yttrande. 
KS/KF 2014:38.420 

 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
- Kommunfullmäktige har tagit del av meddelandena.  
 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
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KOMMUNFULLMÄKTIGE 2014-02-06  

 
 
KF § 2 Dnr KS/KF 2013:419.261 
 
 
Motion angående framtida kafé- och restaurangverksamhet i 
Långa Längan 
 
Ärendebeskrivning 
Lars Carlén (S) har inkommit med motion angående framtida kafé- och restau-
rangverksamhet i Långa Längan. Han föreslår i motionen att tekniska nämnden 
ska ges i uppdrag att i nytt avtal optimera öppethållandet för allmänheten. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsens 2014-01-22, § 2. 
 
Beslutsunderlag 
- Motion, inkommen 2013-10-24, från Lars Carlén (S) 
- Protokoll från kommunstyrelsen, § 2/14 
 
Kommunfullmäktiges handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar kommunstyrelsens ordförande 
Anders Berngarn en redogörelse. 
 
Överläggning 
Anders Berngarn och Gunilla Lundström yrkar att kommunfullmäktige ska beslu-
ta i enlighet med kommunstyrelsens förslag i ärendet, d.v.s. att motionen är besva-
rad med hänvisning till följande:  
Arrendeavtalet mellan Lomma kommun och Långa Längan HB reglerar använd-
ningen av Långa Längan. Syftet med avtalet ur kommunens synvinkel är att loka-
len ska användas för restaurangrörelse, som festlokal och för catering. Det är gi-
vetvis en avsedd positiv effekt att Långa Längan då också kan hållas öppen och 
tillgänglig för allmänheten vissa tider. Detta påverkas dock av olika faktorer, som 
t ex antalet besökare och en samlad bedömning av ekonomi och lönsamhet.  
För närvarande pågår en diskussion om former och villkor för en eventuellt fort-
satt upplåtelse av Långa Längan efter den 14 mars 2014. I samband med dessa 
överläggningar kommer bland annat frågan om öppethållande för allmänheten att 
diskuteras i enlighet med ovan. 
 
Lars Carlén yrkar att kommunfullmäktige ska besluta att bifalla motionen. 
 
I ärendet yttrar sig jämväl Lisa Bäck och Rune Netterlid. 
 
Sedan överläggningen förklarats avslutad ställer ordföranden proposition dels på 
Anders Berngarns och Gunilla Lundströms yrkande och del på Lars Carléns yr-
kande, varefter han förklarar sig anse att kommunfullmäktige beslutat i enlighet 
med Anders Berngarns och Gunilla Lundströms yrkande. 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
 Sammanträdesdatum s. 7 (13) 

 
 Utdragsbestyrkande 

 
 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 2014-02-06  

 
 
KF § 2 (forts.) 
 
 
Votering begäres och följande voteringsproposition godkännes. 
 
Den som önskar bifalla kommunstyrelsens förslag, d.v.s. Anders Berngarns och 
Gunilla Lundströms yrkanden, röstar ja, den det ej vill röstar nej. Vinner nej har 
kommunfullmäktige beslutat i enlighet med Lars Carléns yrkande. 
 
Voteringen utfaller enligt följande, vilket närmare framgår av till protokollet  
fogad bilaga. 
 
Ja 32, Nej 8, Avstår 1. 
Bilaga 
 
Kommunfullmäktige har således beslutat i enlighet med kommunstyrelsens för-
slag i ärendet. 
 
Kommunfullmäktige besluta följande: 
- Motionen är besvarad med hänvisning till följande:  
Arrendeavtalet mellan Lomma kommun och Långa Längan HB reglerar använd-
ningen av Långa Längan. Syftet med avtalet ur kommunens synvinkel är att loka-
len ska användas för restaurangrörelse, som festlokal och för catering. Det är gi-
vetvis en avsedd positiv effekt att Långa Längan då också kan hållas öppen och  
tillgänglig för allmänheten vissa tider. Detta påverkas dock av olika faktorer, som 
t.ex. antalet besökare och en samlad bedömning av ekonomi och lönsamhet.  
För närvarande pågår en diskussion om former och villkor för en eventuellt fort-
satt upplåtelse av Långa Längan efter den 14 mars 2014. I samband med dessa 
överläggningar kommer bland annat frågan om öppethållande för allmänheten att 
diskuteras i enlighet med ovan. 
 
____________________________________ 
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KOMMUNFULLMÄKTIGE 2014-02-06  

 
 

KF § 3 Dnr KS/KF 2013:283.406 
 
 

Revidering av taxa för prövning och tillsyn enligt miljöbalken  
 
Ärendebeskrivning 
Enligt 27 kap. 1 § miljöbalken får kommunfullmäktige meddela föreskrifter om 
avgifter för kommunens kostnader för prövning och tillsyn enligt miljöbalken el-
ler enligt föreskrifter som har meddelats med stöd av balken.  
Kommunfullmäktige har ursprungligen fastställt taxa för prövning och tillsyn en-
ligt miljöbalken 1999-04-29, § 68. Revideringar har därefter företagits av fullmäk-
tige och miljö- och byggnadsnämnden. Senast reviderades taxan, taxebilaga 1, av 
kommunfullmäktige 2013-09-12, § 61. 
Timavgiften reviderades av miljö- och byggnadsnämnden under år 2013 utifrån 
ändringar av konsumentprisindex, i enlighet med bemyndigande i gällande taxa  
§ 27. Timavgiften uppgår för närvarande till 955 kronor. 
  
Miljöprövningsförordningen, som trädde i kraft 2013-06-18, reglerar tillstånds- 
och anmälningsplikt för miljöfarliga verksamheter. 
Miljö- och byggnadsnämnden har, 2013-11-26 § 128, som en följd av den föränd-
rade lagstiftningen, beslutat föreslå kommunfullmäktige att anta revideringar av 
taxebilaga 1 till kommunens taxa för prövning och tillsyn enligt miljöbalken. 
Ändringarna innebär hänvisningar till nu gällande lagstiftning. 
 
För det fall kommunfullmäktige fattar beslut om revidering av taxebilagan 2014-
02-06 kan denna träda i kraft 2014-03-15. 
 
Kanslichefen har lämnat yttrande i ärendet. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsen 2014-01-22, § 6. 
 
Beslutsunderlag  
– Protokoll från miljö- och byggnadsnämnden, § 128/13 
– Skrivelse 2014-01-07 från kanslichefen 
– Protokoll från kommunstyrelsen, § 6/14 
 
Kommunfullmäktiges handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar kommunstyrelsens ordförande 
Anders Berngarn en redogörelse. 
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KOMMUNFULLMÄKTIGE 2014-02-06  

 
 

KF § 3 (forts.) 
 
 
Överläggning 
Anders Berngarn yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med kom-
munstyrelsens förslag i ärendet, d.v.s. att kommunfullmäktige ska fastställa revi-
derad taxebilaga 1 till Taxa för prövning och tillsyn enligt miljöbalken. Revide-
ringen ska träda i kraft 2014-03-15, varvid nu gällande taxebilaga 1 ska upphöra 
att gälla. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
– Reviderad taxebilaga 1 till Taxa för prövning och tillsyn enligt miljöbalken 

fastställes enligt bilaga. 
Bilaga 
 
– Revideringen träder i kraft 2014-03-15, varvid nu gällande taxebilaga 1 upp-

hör att gälla. 
 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
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KOMMUNFULLMÄKTIGE 2014-02-06  

 
 

KS § 4 Dnr KS/KF 2013:492.060 
 
 

Godkännande av medfinansieringsavtal avseende åtgärdspaket 
för persontrafik på Söderåsbanan och Lommabanan samt  
bemyndigande till kommunstyrelsen 
 
Ärendebeskrivning 
Föreliggande medfinansieringsavtal avser ett samlat åtgärdspaket för att införa 
persontrafik på delar av Godsstråket genom Skåne (Söderåsbanan och Lommaba-
nan). Åtgärdspaketet innehåller både kapacitetshöjande m.fl. åtgärder samt åtgär-
der för nya stationer. 
 
Trafikverkets förslag till nationell transportinfrastrukturplan för 2014-2025 som 
inlämnades till regeringen i juni 2013 och som ska fastställas av regeringen våren 
2014 innehåller satsningar som möjliggör införande av persontrafik på Söderås-
banan (Söderåsbanan etapp 2 och 3). Planen innehåller inget förslag om persontra-
fik på Lommabanan. Den regionala infrastrukturplanen för 2014-2025 som Regi-
on Skåne tagit fram och som redovisats för regeringen i december 2013 innehåller 
500 miljoner kronor avsedda för samfinansiering av järnvägsprojekt, däribland åt-
gärder för persontrafik på Lommabanan och Söderåsbanan. 
 
En åtgärdsvalsstudie med syftet att leverera ett förslag på åtgärdspaket för att 
kunna införa persontrafik på Söderåsbanan, Lommabanan och Marieholmsbanan 
med bibehållen utvecklingsmöjlighet för godstrafiken genomförs för närvarande i 
samverkan mellan Region Skåne/Skånetrafiken och berörda kommuner. Denna 
beräknas bli slutförd i januari 2014. Föreliggande medfinansieringsavtal är ett re-
sultat av den pågående processen. 
 
Genom samfinansiering mellan nationell och regional plan tillsammans med 
kommunal medfinansiering av åtgärder för nya stationer har parterna säkrat en 
helhetsfinansiering av ett åtgärdspaket för att kunna införa ny persontrafik i tim-
mestrafik mellan Malmö och Åstorp med nya stationer i Lomma, Furulund, Sva-
löv, Kågeröd och Billesholm. 
 
Efter att detta medfinansieringsavtal är tecknat ska detaljerade genomförandeavtal 
tecknas med respektive kommun. Ambitionen är att dessa ska upprättas under år 2014. 
 
Såväl ekonomiavdelningen som tekniska förvaltningen har yttrat sig i ärendet. 
Tekniska förvaltningen har därvid också valt att kommentera underhandssynpunk-
ter från Svalövs kommun. 
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KOMMUNFULLMÄKTIGE 2014-02-06  

 
 

KF § 4 (forts.) 
 
 
Planeringschefen har lämnat följande synpunkter: 

Föreliggande avtal är enligt min bedömning en förutsättning för att persontrafik 
på Lommabanan ska kunna införas under den kommande 12-åriga planperio-
den för infrastruktursatsningar. Avtalet ska ses som ett första steg, som sedan 
ska följas av ytterligare avtal/åtgärder med nya stationer i Flädie och Alnarp 
samt tätare tågtrafik än en gång i timmen på Lommabanan. I avvaktan på att 
det långsiktiga målet är uppnått kommer en del av dagens busstrafik (Lund –) 
Lomma – Alnarp – Malmö att finnas kvar och komplettera tågtrafiken. Den 
planerade kustlinjen med buss Löddeköpinge – Bjärred – Lomma (tågstation) – 
”motorvägen” – Malmö berörs inte direkt av införandet av tågtrafik. Det ska 
dock finnas goda möjligheter att byta mellan tåg och buss vid den kommande 
tågstationen i Lomma. 
 
Avtalet innebär att endast ett nytt mötesspår anläggs på Lommabanan, vid Stä-
vie strax söder om Furulund. Det planerade mötesspåret vid Alnarp och för-
längningen av mötesspåret i Flädie kommer att anläggas i ett senare skede. 
 
De kommunala investeringarna för Lommas del förväntas i huvudsak bli aktu-
ella under åren 2018 – 2020. I avtalet ingår också byggandet av en planskild 
korsning mellan Lommabanan och väg 913 vid Flädie by. Denna ska bekostas 
av regionala medel utan kommunal medfinansiering. 
 

Ärendet har behandlats av kommunstyrelsen, 2014-01-22, § 9. 
 
Beslutsunderlag  
– Medfinansieringsavtal, Åtgärdspaket för persontrafik på Söderåsbanan och 

Lommabanan 
– Yttrande 2013-12-27 från ekonomichefen 
– Yttrande 2014-01-15 från tekniska chefen och projektchefen gata/park 
– Yttrande 2014-01-21 från planeringschefen 
– Protokoll från kommunstyrelsen, § 9/14 
 
Kommunfullmäktiges handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar kommunstyrelsens ordförande 
Anders Berngarn en redogörelse. 
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KOMMUNFULLMÄKTIGE 2014-02-06  

 
 

KF § 4 (forts.) 
 
 
Överläggning 
Anders Berngarn, Lisa Bäck, Rune Netterlid och Gunilla Lundström yrkar att 
kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med kommunstyrelsens förslag i ären-
det, d.v.s. att kommunfullmäktige ska godkänna föreliggande förslag till medfi-
nansieringsavtal mellan Lomma kommun, Trafikverket, Region Skåne, Bjuvs, 
Svalövs och Kävlinge kommuner, avseende åtgärdspaket för persontrafik på Sö-
deråsbanan och Lommabanan, att ska kommunstyrelsen bemyndigas att teckna 
avtalet och fatta beslut om mindre kompletteringar/ändringar av avtalet och finan-
siering av kostnader med anledning av avtalet ska behandlas i samband med kom-
mande behandling av ekonomisk långtidsplan. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
– Lomma kommun godkänner föreliggande förslag till medfinansieringsavtal mel-
lan Lomma kommun, Trafikverket, Region Skåne, Bjuvs, Svalövs och Kävlinge 
kommuner, avseende åtgärdspaket för persontrafik på Söderåsbanan och Lomma-
banan. 
  
– Kommunstyrelsen bemyndigas att teckna avtalet och fatta beslut om mindre 
kompletteringar/ändringar av avtalet. 
 
– Finansiering av kostnader med anledning av avtalet kommer att behandlas i 

samband med kommande behandling av ekonomisk långtidsplan. 
 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
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KOMMUNFULLMÄKTIGE 2014-02-06  

 
 
KF § 5 Dnr KS/KF 2014:51.289 

 
 

Fråga från Lars Carlén (S) till kommunstyrelsens ordförande an-
gående bokningssystemet för uthyrning av kommunens lokaler 
 
Ärendebeskrivning 
Föreligger fråga från Lars Carlén till kommunstyrelsens ordförande angående 
bokningssystemet för uthyrning av kommunens lokaler. 
Bilaga 

 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
- Kommunfullmäktige beslutar att frågan får ställas. 
 
I frågedebatten deltar Anders Berngarn och Lars Carlén. 
 
Debatten förklaras avslutad. 
 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


